
 
 

Programrådsmøte for historie    

 

Referat 

 

Dato: torsdag 28. februar 

Tid: kl. 13:00 – 15:00  

Sted: Niels Treschows hus, 424 

 

Til stede: Steinar Sæther (leder), Toufoul Abou-Hodeib, Ellen Cathrine Lund, Marthe Bogen, 

Marlene Holm, Yngvild Storli, Studentrepresentanter (Ingrid Hegre Grundt), Magne O. 

Rønningen (referent).  

  

Orienteringssaker:  

• Søkertall 

o Søkertallene (foreløpige) for BA og MA ble lagt frem. En nedgang i 

1.prioritessøkere på årsenheten, men det er en liten oppgang sammenlignet 

med 2022 på bachelor. Dog er tallene lavere enn årene forut. På master er 

det en liten oppgang sammenlignet med årene forut.  

• Skoledag 

o IAKH ønsker å invitere VGS-skoler til oss for å møte studenter. Dette etter 

inspirasjon av fremmedspråkdagen ILOS har hatt. Målet er å ha et opplegg 

klart til høsten. Studentene som stiller opp, vil bli lønnet.  

Diskusjonssaker:  

 

• Studentene har ordet 

o Fotnoter: Når disse er inkludert i antall tegn er det en utfordring at den øvrige 

grensen ikke økes. Kan det for eksempel endres til antall ord i stedet?  

o Programleder følger opp spørsmålet sammen med studiekonsulent for 

master. Det kom i tillegg innspill om at man ikke må legge for mye tekst i 

fotnotene utenom det som absolutt er nødvendig.  

• Undervisningsplan våren 2024 

o Utkast til undervisningsplan ble lagt frem. HSF med innspill om at det er for få 

dybdeemner å velge imellom hvert semester. Programrådet vil se på 

muligheten for å øke antallet.  

• Nye emner  

o Utkast til to nye emner ble lagt frem.  

o “The Global Middle East: Circulation, Connection, Comparison” emne flyttes 

til høsten 24. Innspill om at læringsutbyttet må innholdet mer om hvorfor 

kunnskapen fra emnet er viktig.  

o “The Modern Mediterranean World in History” – Uklart når emnet er tiltenkt 

fra. Det samme gjaldt tidsperioden emnet omhandler. Delen “om emnet” bør 

også spisses tydeligere” skal det virke mer attraktivt for studentene.  

• Programevaluering for historieprogrammet 

o Utkast til egen evaluering ble lagt frem. Evalueringen tar i hovedsak for seg 

tiden etter revisjonen i 2019. Det var ingen store innsigelser til evalueringen. 



 
Alle mente den var lagt opp på en smart måte. Innspillene handlet om at den 

kanskje burde spisses på hva vi ønsker svar på fra det eksterne panelet, 

samt si noe mer om hva vi vil jobbe mer med fremover. Det eksterne panelet 

har fått frist innen midten av juni til å komme med sin eksterne evaluering.  

• Strategiske satsninger 

o Fakultetet lyser ut 100 millioner til strategiske satsinger. Flere av disse 

millionene vil gå til tiltak på utdanningssiden, Hovedsakelig innen prosjekter 

som vil dreie seg rundt tematikken digitalisering, det grønne og helhet i 

utdanningene.. Instituttene kan selv spille inn ønskede tiltak til fakultetet. 

Instituttet må definere hva vi ønsker å søke om. Et alternativ kan være å 

bygge videre på det arbeidet som ble gjort i forbindelse med SFU søknaden i 

fjor. Mer om prosessen vil vi få vite nærmere før sommerferien.  

• Fagspesifikk digital kompetanse 

o Alle institutter ved HF har fått en frist til 15. Juni med å melde tilbake til 

fakultetet om hva slags fagspesifikk digital kompetanse som både trengs og 

ønskes i studieprogrammene. Et utkast definert av undervisningsleder ble lagt 

frem i møtet. Programrådet mente at utkastet så bra ut, og var lagt opp på en 

smart måte. Undervisningsleder vil nå jobbe videre med notatet frem til 

levering den 15. Juni.  

  

Ingen saker til eventuelt.  

 


